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Gorghiu: Important este sa se dea votul pe proiectul privind desfiintarea SIIJ, iar

dosarele sa mearga la DNA

Proiectul privind desfiintarea Sectiei de investigare a infractiunilor din Justitie nu prevedea, în forma

înaintata de Guvern, ca magistratii sa poata fi trimisi în judecata doar cu încuviintarea CSM, important

este sa se adopte în Parlament aceasta initiativa, iar dosarele sa ajunga la DNA pentru a fi solutionate, a

declarat, luni, vicepresedintele liberal al Senatului Alina Gorghiu.

 

"Forma înaintata de Guvern nu prevedea aceasta garantie suplimentara pentru magistrati pe care dumneavoastra

astazi o invocati ca fiind un compromis. În coalitie, din pacate, au existat si opinii contrarii, adica coalitia aflata la

guvernare, desi si-a propus acest deziderat care se va concretiza prin desfiintarea Sectiei speciale, a întâmpinat o

oarecare opozitie din partea unor parlamentari în privinta garantiilor date magistratilor. În urma discutiilor atât

politice din coalitie, dar si în urma discutiilor din Comisia juridica din Camera Deputatilor, s-a ajuns la aceasta

formula care este destul de apropiata de forma venita din Guvern, este doar un amendament suplimentar. Însa

important este sa se dea votul pe acest proiect, dosarele de la Sectia speciala sa mearga catre DNA, sa fie

solutionate, sa nu mai simta magistratii niciun fel de presiune din partea nimanui, dar sa avem si un act de justitie

de calitate", a precizat Gorghiu, întrebata pe aceasta tema.

 

Ea a adaugat ca ineficienta Sectiei speciale este în acest moment "atât de evidenta", încât "nici macar" PSD nu o

poate contesta.

 

"În momentul acesta, ineficienta Sectiei speciale este atât de evidenta încât nici macar PSD-ul nu o poate contesta.

6.000 de dosare de doi ani de zile în sertare, fara nicio solutie. Va întreb, poate fi conservat genul acesta de

institutie, stiind ca nu face nimic si ca nu produce nimic altceva decât ca a fost facuta, nascuta din mâinile

domnului Dragnea în cheie totalmente politica sau încercam sa reparam acest rau facut acum doi ani de zile -

aproape trei ani si mergem mai departe cu o formula civilizata. Eu sper ca aceasta lege va fi votata în aceasta

saptamâna în Camera Deputatilor. Votul colegilor mei din Biroul Executiv a fost astazi în unanimitate pentru

desfiintarea acestei sectii. Noi suntem Camera decizionala, Senatul României, asteptam aceasta initiativa, sper eu,

cât se poate de repede, saptamâna viitoare, si un alt angajament prevazut în programul de guvernare va deveni

realitate în foarte scurta vreme", a spus senatorul liberal.

 

Cât despre faptul ca UDMR nu doreste ca dosarele sa mearga la DNA, Gorghiu a afirmat ca acest aspect nu mai

este o problema.

 

"Competenta a fost deja discutata în cadrul coalitiei, dosarele vor merge de la Sectia speciala catre DNA. Nu mai

este o problema acest aspect si în mod firesc asa se va întâmpla", a sustinut Alina Gorghiu.

 

Comisia juridica a Camerei Deputatilor a dat, joi, raport favorabil proiectului privind desfiintarea Sectiei de

investigare a infractiunilor din Justitie, adoptând mai multe amendamente, printre care si unul al deputatului

minoritatilor nationale Ionel Stancu, care prevede ca magistratii pot fi trimisi în judecata doar cu încuviintarea

CSM. 
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